
Lion Dance Blessings at Berjaya Times Square KL 
 

A lion dance performance is undeniably an essential part of the Chinese New Year 
celebrations. It is not just because of the lively, energetic and powerful moves of the lion 
dance which is really captivating, but also its cultural significance as well as the traditional 
belief that it brings good luck and fortune. 
 
As part of the annual tradition, a lion dance troupe comprising 8 lions, put up a fascinating 
performance at the Boulevard of Berjaya Times Square, Kuala Lumpur on the fourth day of 
Chinese New Year i.e. 4 February 2022. 
 
Berjaya Corporation Bhd. Non-executive Deputy Chairman Dato’ Sri Robin Tan and STM 
Lottery Sdn. Bhd. Executive Director Ms. Nerine Tan officiated the lion dance performance 
and blessing ceremony. On the same day, the lion dance troupe was also arranged to visit all 
the offices of Berjaya Corporation group of companies based at Berjaya Times Square as a 
gesture of blessing the companies with prosperity and good luck in the Year of the Tiger. 
 

 

祥狮莅临吉隆坡成功时代广场祈福迎虎年 

 

舞狮表演无疑是庆祝农历新年不可或缺的一环。它不但呈现出充满活力又生动的“舞姿”，而

且在文化及传统观念上也象征着好运与财富。 

 

作为年度传统习俗的一部分，一支由 8 只祥狮组成的舞狮队伍在大年初四，即 2020 年 2 月 4

日，莅临吉隆坡成功时代广场进行了一场别开生面的“祥狮献瑞”舞狮表演。 

 

成功机构有限公司非执行副主席拿督斯里陈永钦和多多博彩执行董事陈雪冰小姐为此“祥狮献

瑞”表演与祈福仪式主持了推介礼。在同一天，这支舞狮队伍也被安排拜访成功时代广场内所

有成功集团旗下子公司，冀望祥狮献瑞在虎年会为所有公司带来好运及源源不绝的财运。 
 


